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Protokół Nr LI/2018 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 29 marca 2018 r.  
 

 
Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 13.10. 

Obradom sesji przewodniczył pan Piotr Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy Klimontów, pan 
Edward Przytuła- Zastępca Wójta Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych 
gminy, sołtysi, publiczność - jak listy obecności stanowiące załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr LI/356/18 do Nr LI/368/18. Uchwały podjęto w 
głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (tj. Dz. U. z 2017 r., poz. 1875 z późn. zm.). 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady otworzył obrady LI sesji Rady Gminy 
w Klimontowie. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające quorum 
do podejmowania uchwał. Obecnych jest 11 radnych. Serdecznie powitał 
przybyłych na dzisiejszą sesję panie i panów radnych, pana Wójta, sołtysów, 
kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz pozostałych, którzy przybyli 
na dzisiejszą sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające quorum 
do podejmowania uchwał. Obecnych jest 12 radnych. Odczytał proponowany 
porządek obrad.  

Po jego odczytaniu pan Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są uwagi 

względnie inne propozycje do proponowanego porządku obrad.  

Pan Wójt Goździewski zgłosił wniosek – Witam Państwa radnych, witam 

sołtysów, gości. Państwo radni chciałem jeszcze do dzisiejszych obrad sesji 

wnieść trzy uchwały. One były konsultowane na komisjach. Pierwsza to uchwała 

w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr L/357/18 z dnia 28 lutego 2018 r. 

w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami Gminy Klimontów konsultacji 

dotyczących wniosku o nadanie statusu miasta miejscowości Klimontów. Jest 

wytyk Wojewody odnośnie sprecyzowania mieszkańców uprawnionych do 

wzięcia udziału w konsultacjach. Wojewoda kazała to doprecyzować i musimy do 
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uchwały wprowadzić zmiany. Kolejna uchwała to uchwała w sprawie zakupu 

działki w miejscowości Nawodzice. Jest to działka pod budowę pompowni wody. 

Jest tam realizowana budowa wodociągu i musimy kupić tę działkę, żeby 

wykonać inwestycję. Ta działka jest niezbędna. Kolejna uchwała również dotyczy 

zakupu nieruchomości gruntowej, tym razem na poszerzenie pasa drogi gminnej 

w miejscowości Adamczowice. Uchwała była już podejmowana, w tej chwili 

chodzi o doprecyzowanie powierzchni działki. Po wymiarach geodety metry 

kwadratowe tam się nie zgadzają. To trzeba uszczegółowić w uchwale. To 

wszystko. Proszę Radę o wprowadzenie pod obrad sesji te trzy uchwały.  

Innych propozycji do porządku obrad nie zgłoszono.  

Pan Wiceprzewodniczący Rady zaproponował, aby projekty uchwał 

zawnioskowane przez pana Wójta umieścić w porządku obrad jako pkt. 7. Nr 

L/357/18 , jako pkt. 12 Zakup działki w Nawodzicach na budowę pompowni wody 

i jako pkt. 13 Zakup działki w Adamczowicach na poszerzenie pasa drogi gminnej. 

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad po zmianach i poddał pod 

głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

 

Porządek obrad sesji po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Ustalenie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 

Gminy Klimontów.  
7. Wprowadzenie zmian w uchwale nr L/357/18 Rady Gminy w Kl;imontowie 

z dnia 28 lutego 2018 r.  
8. Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt.  
9. Dokonanie podziału Gminy Klimontów na okręgi wyborcze, ustalenie ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
wyborczym. 

10. Podział Gminy Klimontów na stałe obwody głosowania, ustalenie ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.  

11. Zmiany w budżecie gminy na 2018 r. 
12. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2018 – 2032. 



str. 3 

 

13. Nabycie działki w Nawodzicach z przeznaczeniem na budowę pompowni 
wody.  

14. Nabycie działki w Adamczowicach z przeznaczeniem na poszerzenie pasa 
drogi gminnej.  

15. Zwolnienie Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej z obowiązku 
wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Klimontów.  

16. Określenie wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 
w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonym przez 
gminę przedszkolu oraz określenie warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat.  

17. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr L/353/18 Rady Gminy w Klimontowie 
z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i 
wykorzystywania dla publicznych szkół, przedszkoli prowadzonych przez 
osoby prawne inne niż Gmina Klimontów. 

18. Wyrażenie zgody na udzielenie wyższej kwoty dotacji dla publicznych 
innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby 
prawne inne niż Gmina Klimontów. 

19. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii. 

20. Wnioski, zapytania, informacje. 
21. Odpowiedzi na wnioski, zapytania. 
22. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi do 

protokołu spisanego z obrad L sesji Rady Gminy w Klimontowie z dnia 28 lutego 

2018 r.  

Uwag nie zgłoszono.  

Pan Wiceprzewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. Za: 11 , głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Protokół został przyjęty.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Wójt Goździewski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między 

sesyjnym.  
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 Szanowni Państwo najważniejsze wydarzenia od ostatniej sesji. Jeśli 

chodzi o inwestycje to 12 marca podpisaliśmy umowę z firmą TAWO-BIS 

na wykonanie robót budowlanych – przebudowa targowiska. Firma na 

chwilę obecną weszła już na plac budowy. Pierwsze prace się rozpoczęły. 

Także ta inwestycja jest już w trakcie realizacji. Rozpoczęliśmy również 

szanowni Państwo budowę drogi targowisko – dziewiątka. Również firma 

weszła już z pracami. Rozpoczęła już te prace budowalne tą część przy 

targowiskową mimo takich trochę niesprzyjających warunków. Tydzień 

temu firma prace już rozpoczęła. W tej chwili ta aura jest taka jak jest. 

Znowu śnieg przeszkadza. Te prace się już rozpoczęły i trwają. W dniu też 

12 marca podpisaliśmy umowę na pełnienie nadzoru inwestorskiego na 

targowisku. Kwota 11 000 zł.  

 17 marca otworzyliśmy oferty na opracowanie dokumentacji projektowo 

– kosztorysowej -rozbudowa dróg gminnych wraz z uzyskaniem decyzji 

zezwalającej na realizację inwestycji drogowej. Droga Nowej Wsi za kwotę 

46 000 zł, przypomnę Państwu, że ta droga przebiega do drogi 

powiatowej, ale również taki rozgałęźnik jest w stronę Państwa xxxxxxx. 

Jest tam kilkanaście podziałów i niezbędne było, żeby tę drogę w takim 

systemie do projektowania zgłosić. Droga w Zakrzowie za kwotę 31 857 zł.  

 Do 15 kwietnia br. planujemy złożyć wniosek na drogi z rządowego 

programu na rzecz rozwoju oraz konkurencyjności regionu. Województwo 

Świętokrzyskie otrzymało na ten cel 25 mln zł. Wytypowaliśmy trzy drogi 

do programu, które przylegają do drogi wojewódzkiej i to zwiększa nam 

punktację. To jest ulica Batalionów Chłopskich, ulica Norwida i ulica 

Asnyka.  

 Przetargi na budowę świetlic. 21 marca było otwarcie ofert na budowę 

świetlicy w Borku Klimontowskim. Najtańsza oferta za kwotę 555 773,52 

zł. 26 marca rozstrzygnięto przetarg na budowę świetlicy w Pęchowie - 

najtańsza oferta za kwotę 411 882,49 zł. 27 marca rozstrzygnięto przetarg 

na budowę świetlicy w Zakrzowie – najtańsza oferta 677 265,52 zł. 

Przypomnę, że w Zakrzowie mieszkańcy zrezygnowali z remontu starego 

budynku remizy. W niedługim czasie będę chciał podpisać umowy. Będą 

to inwestycje dwuetapowe. Pierwszy etap – wybudowanie budynków w 

stanie surowym, drugi etap – wykończenie budynków.  

 Opracowanie projektów oświetlenia ulicznego na terenie gminy 

Klimontów w m. Klimontów, Borek Klimontowski, Konary, Konary – 

Kolonia, Kroblice Pęchowskie, Nowa Wieś, Ossolin. Najniższa oferta kwota 

10 578 zł.  
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 Do 31 marca mamy złożyć wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki  na 

„Rozwój ogólnodostępnej infrastruktury sportowo – rekreacyjnej w 

gminie Klimontów poprzez budowę oraz remont obiektów sportowych”. 

Koszt całkowity wniosku 1 413 433,87 zł. Wnioskowana kwota 

dofinansowania 700 000 zł , tj. 50 % kosztów. 

 Składaliśmy wniosek do Regionalnego Programu Operacyjnego jako 

konsorcjum z kilkoma gminami pod nazwą „Zwiększenie dostępności e-

usług do min”. Wiodącą jest gmina Obrazów. Wartość naszej inwestycji to 

kwota 700 000 zł. Mieszkaniec będzie mógł wejść na stronę internetową 

gminy i sprawdzić czy nie ma zaległości, jakie ma decyzje wydane.  

 Zostały wyremontowane trzy przystanki w Adamczowicach, Kroblicach 

Pęchowskich i Borku Klimontowskim. 

 Grupa interwencyjna karczowała krzaki w Płaczkowicach, Pęchowcu i w 

Szymanowicach Dolnych.  

 Dzisiaj firma montuje zabawki na palcu zabaw w Goźlicach. Przyjechała też 

firma do ustawienia kontenerów w Kroblicach Pęchowskich, Dziewkowie i 

Przybysławicach.  

 Mamy zakupiony materiał na wykonanie tablic sołeckich. Sołtysi niektórzy 

zgłaszali mi takie potrzeby i będziemy to wykonywać.  

 Zakupiliśmy kolejne działki w Klimontowie. Działka nr 1210 o pow. 0,20 ha 

i działka nr 1208 o pow. 0,36 ha, Razem wykupiono 0,56 ha. To jest kolejny 

grunt przy tej drodze, która będzie robiona do targowicy. Powiększamy 

grunty. W trakcie uzgodnień mamy projekt rekultywacji składowiska 

odpadów w Szymanowicach Dolnych. Prowadzone są tam prace 

konsultacyjne, bo chcielibyśmy ten projekt tak skonstruować, żeby potem 

na etapie finalizacji gmina ponosiła jak najmniejsze koszty przy 

rekultywacji tego składowiska. Prowadzone są więc takie prace 

uzgodnieniowe, nie tylko z tą firmą, która wygrała przetarg, ale 

konsultacyjne jeszcze z innymi podmiotami.  

 Wczoraj podpisaliśmy umowę na środki z Funduszu Sprawiedliwości na 

zakup wyposażenia dla strażaków. Otrzymaliśmy 35 343 zł. Zakup 

obejmuje: dwa defibrylatory, cztery torby medyczne i deskę 

ortopedyczną.  

 Otrzymaliśmy również dwa samochody strażackie. Zostały one 

przydzielone do straży w Byszowie i w Pokrzywiance. W przyszłości 

zrobimy odbiór samochodów. Dziękuję. 
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Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Interpelacje, wnioski i zapytania wnieśli: 

Pan radny Bargiel, - Szanowny panie Przewodniczący, szanowny panie Wójcie, 

szanowna Rado, szanowni goście. Odnośnie programu rządowego, bo pan Wójt 

wymienił ulice Norwida i Asnyka. Czy w ramach tego programu chodniki i 

oświetlenie też będzie robione ?. 

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, - Tak. Tam wchodzą w to chodniki i 

oświetlenie. Tam też przewidziane są parkingi. Praktycznie dokumentacja jest na 

ukończeniu.  

Pan radny Bargiel, - To taka fajna rzecz. W ramach przypomnienia – o siłowni 

wspomniałem, ale gmina ma drogę dojazdową do ośrodka zdrowia i apteki. 

Może tam panie Wójcie zrobić kostkę w ramach swoich zadań, z tego korzysta 

cała gmina. To nie jest duża inwestycja. Targowica – widzę, że panowie tam robią 

jak mogą. Nielegalne wysypisko śmieci Tenczynopol – dziwię się, że mieszkańcy 

sąsiadujący nie reagują. Prośba do pana Przewodniczącego, żebyśmy jako Rada 

wystosowali pismo, żeby posprzątał te śmieci, bo to kiepsko wygląda. Ono rośnie 

w bardzo szybkim tempie. Pasy na rynku, ul. Opatowska, ul. Osiecka – zima 

przeszła, jest wiosna i pasowałoby te pasy zrobić. Jest to zadanie powiatu i tu 

ukłon w stronę radnego powiatowego, żeby to zrobić. Figurka na osiedlu i na ul. 

Osieckiej – miały być jakieś pieniądze na odnowy tych figurek. Dwie sesje do tyłu 

byli tu właściciele firm transportowych i chodziło o dostosowanie stawek 

podatku do innych gmin i teraz ten przedsiębiorca uciekł nam. Poszedł do innej 

gminy. Nie mówię, że do dużo, dużo tańszej, ale my teraz nie mamy nic. Dziękuję.  

Pan radny Rębacz, - Chce podziękować za działania podjęte w sprawie drogi od 

Nowe Wsi w stronę Julianowa. Droga w Olbierzowicach w stronę sołtysa – ona 

jest najgorsza, jest tam spadek i co się ją posypie czymś to spłynie wszystko. Do 

połowy ta droga jest zrobiona asfaltowa, do ujęcia, a resztę pasowałoby zrobić.  

Pan radny Cukrowski, - Bieżące remonty dróg zgłaszał mi pan xxxxx, ale prośba 

o utwardzenie Krzeczkowice – Świątniki od tej drogi asfaltowej w bok. Łącznik od 

drogi Krobielice – Ossolin wyrównać – samochód , dwa dowieźć materiału, żeby 

wyrównać nawierzchnię. Czy coś jest wiadomo w temacie drogi Ossolin – Węgrce 

po torowisku ?. Chciałem w imieniu swoim i mojej rodziny podziękować za 

wzięcie udziału w uroczystościach pogrzebowych mojej mamy.  

Pan radny Orłowski, - Droga nr 596 w stronę rzeki i łąk. Ona była zarośnięta, 

mieszkańcy wycięli drzewa a korzenie zostały. Prośba o koparkę, żeby te korzenie 
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usunąć i przywrócić bród, zrównać, płyty położyć. Jeżdżę po gminie i widzę, że te 

drogi asfaltowe po zimie źle wyglądają. Czy nie można nająć samochodu, zebrać 

te wszystkie drogi gdzie są uszkodzenia i grysikiem wylepić ?. Rowy w Rybnicy – 

przeczyścić wzdłuż drogi gminnej. Zakończyć budowę ujęcia wody w Rybnicy , 

podwieźć trochę niesortu. Czy w ramach tej remontu infrastruktury sportowej 

na Orliku ogrodzenie też jest ujęte ?. Prace na targowisku się zaczęły ?. Czy jest 

uzgodnione z firmą kiedy będą wjeżdżać ?. 

Pan radny Ciach, - Cieszy mnie, że targowisko będzie robione, a kiedy 

odwodnienie będzie robione ?. Gdzieś ta woda z targowicy ma pójść. Co roku 

droga wojewódzka była czyszczona i prośba, żeby w tym roku tę zamiatarkę dali 

i pozamiatali. Kosze w rynku są zniszczone. Prośba, żeby wiosną je zakupić czy 

wymienić jak są na gwarancji.  

Pani radna Hakamäki – Chciałabym usłyszeć odpowiedź na pytanie: czy została 

wydana decyzja środowiskowa na budowę obwodnicy, bo po 20 marca miała ona 

być wydana.  

Pan radny Gwizdoń, - Sołectwo Rogacz - Dokończyć wykonanie rowu i wymianę 

przepusty koło figurki pod lasem, przygotować teren pod montaż kontenera. 

Sołectwo Kępie – jest tam ostry zakręt na drodze, łuk, postawić znak 

ostrzegawczy. Sołectwo Byszówka, - dziękuję za wykupienie działek pod drogę. 

Prośba o skierowanie równiarki, żeby wytyczyć tor drogi. Dziękuję, że pan panie 

Wójcie ponad 4 500 000 zł pozyskał na drogi w ramach PROWu. Najwięcej w 

powiecie.  

Pani radna Aly Amer – Szanowna Rado, panie Przewodniczący, panie Wójcie, 

zaproszeni goście witam serdecznie. W pierwszym rzędzie chciałam serdecznie 

podziękować panie Wójcie za nowy pojazd. Jest już oznakowany, na pewno 

usprawni to prace naszym strażakom, a może zachęci nawet młode osoby do 

wciągania się do straży. Pojawił się nowy problem, bo niestety nie mieści się 

pojazd w garażu. Obecnie stoi u sołtysa poprzedniego i nie wiem jak to dalej się 

potoczy. Druga sprawa to w sprawie oświetlenia. Czy jest możliwość 

zamontowania nowego słupa wraz z lampą oświetleniową, bo mamy dwa 

gospodarstwa oddzielone od miejscowości. Są to xxxxx i xxxxx. Jest tam 

rzeczywiście ciemno. Jest jeden słup, ale jest oddzielony ale jest oddalony od 

drogi. Myślę, że zamontowanie tam lampy niewiele by tam poprawiło. Woda w 

Przybysławicach – rozmawiałam w Kielcach na spotkaniu z panem Marszałkiem 

Jarubasem w tern sprawie. Polecił nam naciskać na pana, a pan ma naciskać na 

niego. Kolejna sprawa to prośba o utwardzenie drogi Byszów – Kępie. Jest ten 

odcinek nieprzejezdny.  
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Pani radna Berbeś, - Panie Przewodniczący, panie Wójcie, szanowna Rado. 

Droga co geodeta wymierzał koło Państwa xxxxx do góry – chodzi o to, żeby aura 

była lepsze, bo kamień przed zima wywieziony na drogę i nie rozsypany. W 

sprawie wiaty przystankowej, która jest ujęta w funduszu sołeckim – prośba, 

żeby przyspieszyć zakup i montaż wiaty, bo dzieci stoją na przystanku i czekają w 

deszczu.  

Pan radny Lipiec, - Prośba panie Wójcie, żeby na drogę Pokrzywianka – Zaoraniec 

Konary do Państwa xxxxx, xxxxx dowieźć materiału drogowego w formie grysu. 

W Górkach proszę skutecznie pilotować temat siłowni zewnętrznej. Mam 

autentyczne dokumenty, z których wynika, że na budowę różnych dróg przez te 

trzy i pół roku pan Wójt pozyskał 5 170 314,71 zł. Wartość tych dróg wyniosła 

8 046 900,00 zł.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział na zgłoszone interpelacje, wnioski i 

zapytania.  

Powiedział, - Jeśli chodzi o drogę do ośrodka zdrowia  to przypomnę, że tę drogę 

przejęliśmy w 2016 r. Została ona zgłoszona do programu rewitalizacji i na razie 

czekamy jak sprawy się potoczą. Wysypisko na ul. Sandomierskiej – zgłosiliśmy 

na policję podejrzenie o popełnieniu przestępstwa. W tym roku Ci Państwo 

również nie zagrodzili wjazdów. Jeśli chodzi o pasy na rynku, ul. Osiecka i ul. 

Opatowska to przypomnę, że było kilkanaście spotkań z Zarządem Dróg 

Powiatowych i ta sprawa jest przez kogoś blokowana. Miała być zrobiona 

dokumentacja na to i w pewnej chwili nic z tego co wiedzę. Możemy zrobić 

kolejne spotkanie, ale jak ma iść tym samym torem to znowu nic nie będzie. 

Figurki – sprawa była poruszana kilkakrotnie. Nie wiem czy Państwo radni 

sprawdzali czy w naszym rejestrze zabytków są one ujęte ?. Jak tak to można 

zrobić.  

Pan radny Ciach – To są jako krzyże przydrożne.  

Pan Wójt Goździewski – To dobrze. Podatek od środków transportowych przez 

okres 10 lat nie był podwyższany. Słyszałem, że od kilku lat pan planował 

przenieść działalność na inną gminę, gdzie mieszka. A że tamtejszy samorząd nie 

miał takiego taboru i podatek był mniejszy … . Proszę zobaczyć jak jest w Bogorii. 

Tam jest kopalnia, blisko tabor i oni mają wyższe stawki. Zaraz po tamtej sesji 

miałem rozmowy z innymi przedsiębiorcami, żeby też im obniżyć podatki. Teraz 

słyszę, że nasza wina, że szkoła ponadgimnazjalna upada. Jaka nasza wina ?. 

Niech każdy pilnuje swojego podwórka. Jeśli chodzi o pana radnego Rębacz - 

droga w stronę sołtysa. Byłam tam na tej drodze u sołtysa przed tym śniegiem, 
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oglądałem ją. Droga była zgłaszana do dróg klęskowych. Nie została 

zakwalifikowana. Trzeba sprawdzić czy to jest droga wewnętrzna, czy droga 

gminna, bo przy drodze gminnej obowiązuje szerokość pasa 5 m a przy 

wewnętrznej nie. Na razie konieczność przywiezienia tam grysu. Pan radny 

Cukrowski i remont dróg dojazdowych – zanotowałem to i jak tyko warunki 

pogodowe pozwolą to będziemy wozić na drogi. Droga Węgrce – Ossolin – my tę 

drogę i most zgłaszaliśmy jako pierwsze na liście do Wojewody i pierwszą 

promesę mamy otrzymać w następnym tygodniu. Na pewno będzie ta droga 

zrobiona w pierwszej kolejności. I most na Rybnicy - też będzie wykonany. Jeśli 

chodzi o pana radnego Orłowskiego - kolejne drogi pozgłaszane na pewno 

postaramy się utwardzić. Te ubytki w drogach uzupełniamy systematycznie. 

Zarząd Dróg Powiatowych robi te uzupełnienia metodą natrysku. Rozmawiałem 

z drogowcem i nie do końca opłacalna jest ta metoda dla gminy. Na pewno te 

ubytki będą uzupełniane jak co roku. Proszę Państwa o cierpliwość, bo 

sukcesywnie prace są wykonywane. Rybnica i rowy przy drodze głównej – 

postaramy się to oczyścić przy pomocy grupy interwencyjnej. Jeśli chodzi o pana 

radnego Ciacha – po tym zimowym utrzymaniu dróg pozostały sterty piachu i 

zgłaszałem w Zarządzie Dróg Wojewódzkich że wartałoby te drogi oczyścić. I tak 

jak co roku po naszym zgłoszeniu przyjedzie czyszczarka i będzie drogę 

wojewódzką czyścić. Jeśli chodzi o kosze to zobaczymy co w tym temacie można 

zrobić. Jeśli to będą jeszcze roboty pogwarancyjne to postaramy się to 

wyegzekwować. Pani radna Hakamäki – wczoraj byłem w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach na konsultacji w sprawie obwodnicy W poniedziałek 

wpłynęło kolejne pismo protestujące i jest już to ostatni etap postępowania. 

Termin upłynął w piątek, a protestujący w poniedziałek złożyli protest już po 

terminie. Konsultowałem co dalej z tym zrobić. Dyrektorzy zasugerowali, żeby 

zrobić rozprawę administracyjną. Podjąłem decyzję, żeby taką rozprawę 

administracyjną przeprowadzić i dzisiaj pani xxxxx xxxxx wręczy sołtysom pisma 

zawiadamiające o terminie i miejscu odbycia rozprawy. Ona odbędzie się za dwa 

tygodnie. Proszę Państwa radnych z Klimontowa, żeby włączyli się w tę sprawę, 

bo to są wasze sprawy. Jeśli chodzi o pana radnego Gwizdonia – na Rogaczu w 

tym roku dokończymy rów i zamontujemy przepust, zostanie też zlecone 

przygotowanie dokumentacji na postawienie kontenera. Byszówka do lasu – nie 

wspomniałem o tym, ale zakupiliśmy te trzy działki, żeby dokończyć tę drogę na 

Byszówce. W tym miesiącu zostały zakupione te trzy działki. Mamy ten pas 

drogowy już do lasu. Można będzie go utwardzić. Z tego co wiem w funduszu 

sołeckim Byszówka ma pieniądze i będziemy utwardzać. Na pewno jak tylko 

warunki atmosferyczne pozwolą to będziemy to realizować. Jeśli chodzi o panią 

radną Aly Amer – wspominała tu o samochodzie. Byliśmy tam z projektantem na 
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miejscu i wstępnie już podjęliśmy decyzję, że musimy tam wykonać prace 

remontowe w tym garażu i dostosować budynek tak, żeby można było wjechać 

tam tym samochodem. Jesteśmy już po rozmowach, ustaleniach z architektem i 

będzie to zlecone do wykonania. Jeśli chodzi o słup i lampę w miejscowości 

Byszów – podjedziemy pani radna. Macie w funduszu sołeckim środki na lampę 

?. Można to zrobić, jest taka możliwość, tylko projekt musi być na to zrobiony. 

Prosiłbym, żeby takie inwestycje oświetleniowe ujmować w funduszu sołeckim 

do realizacji. Jak najbardziej są możliwe takie inwestycje do realizacji i takie 

inwestycje wykonujemy w gminie. Wiele takich inwestycji jest wykonywanych i 

jak najbardziej możliwe. Jeśli chodzi o sprawę wodociągu w Przybysławicach – 

proszę Państwa takie rozmowy już były prowadzone z Marszałkiem. Kilkakrotnie 

spotykałem się z Marszałkiem odnośnie tej sprawy i nie odpowiedział mi 

ostatecznie czy możemy liczyć na pieniądze, na jakieś dofinansowanie tego 

wodociągu. Miał posprawdzać to z urzędnikami czy takie dofinansowanie mogło 

by iść na gminę. Oferowałem to, nie uzgadniając z Wami, że jeśli by takie 

pieniądze trafiły do nas na kolejny wodociąg to myślę, że Państwo radni zgodzili 

by się, żeby dofinansować to powiedzmy w wysokości 50 % budowę wodociągu 

w Przybysławicach. Takie rozmowy są prowadzone i myślę, że po połowie roku 

będziemy mogli coś więcej na ten temat powiedzieć. Pani radna Alicja Berbeś 

zgłasza mi drogę koło Państwa xxxxxxx – w tamtym roku był przeprowadzony taki 

pomiar do tej drogi i zostało tam na jesień podsypane kilkanaście samochodów 

niesortu. Na obecną chwilę rozprowadzimy ten materiał, utwardzimy i na pewno 

jeśli tylko warunki pozwolą udrożnimy przejezdność tej drogi. Sprawa wiaty 

przystankowej – rozmawiałem już z drogowcem. Ogłosi wcześniej przetarg na te 

wiaty, bo nie tylko Pęchów, ale chodzi o kilka wiat w ciągu drogi , nie tylko drogi 

nr 9. Pan radny Lipiec zgłasza drogę Zaoraniec - tak jak wcześniej powiedziałem 

będziemy dowozić materiał transportem drogowym jeśli tylko warunki pozwolą. 

Sprawa siłowni w Górkach –m wiem, że zgłoszenie jest do projektanta, żeby 

wykonać projekt siłowni. To wszystko dziękuję.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy w 

obradach sesji celem wręczenia przez panią inspektor xxxxx zawiadomień o 

rozprawie administracyjnej w sprawie rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 758 

wraz z budową obwodnicy dla Klimontowa.  

Po przerwie obrady wznowił.  
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Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały po wykreśleniu z treści projektu uchwały w § 2 pkt. 2 

słowa ”z zamiarem stałego pobytu”.  

Pan radny Mucha, – Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna pozytywnie 

opiniują projekt uchwały po wykreśleniu z treści projektu uchwały słów ”z 

zamiarem stałego pobytu”.  

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pani radna Aly Amer na prośbę pana Wiceprzewodniczącego Rady odczytała 

treść projektu uchwały. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LI/356/18 w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami Gminy Klimontów została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. Następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 

było.  

Uchwała Nr LI/357/18 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr L/349/18 

Rady Gminy w Klimontowie z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie 

przeprowadzenia z mieszkańcami Gminy Klimontów konsultacji dotyczących 

wniosku o nadanie statusu miasta miejscowości Klimontów została podjęta i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  
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Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna nie wniosły uwag 

do uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. Do wiadomości sołtysów 

powiedział, że na realizację programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

gmina wydaje 40 000 zł z budżetu. Następnie poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LI/358/18 w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna pozytywnie 

opiniują projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Aly Amer na prośbę pana Wiceprzewodniczącego Rady odczytała 

treść projektu uchwały i załącznik do uchwały. Uwag do treści projektu uchwały 

nie wniesiono.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LI/359/18 w sprawie podziału gminy Klimontów na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w 

każdym okręgu wyborczym została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Pan Wójt Goździewski – Państwo radni dokładnie wiedzą o co chodzi, ale dla 

wiadomości pozostałych Państwa na sali powiem, że wszystkie okręgi wyborcze 

i obwody głosowania pozostały niezmienione jak w poprzedniej uchwale. W tej 

uchwale nie ma żadnych zmian w stosunku do poprzednich wyborów. Jedynie 

zmianie uległą nazwa ulicy z Brunona Jasieńskiego na s. Helenę Herman.  
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Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna pozytywnie 

opiniują projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i 

treść załącznika do uchwały. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. 

Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LI/360/18 w sprawie podziału Gminy Klimontów na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna pozytywnie 

opiniują projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. Następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 

było.  

Uchwała Nr LI/361/18 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. została 

podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 
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Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna pozytywnie 

opiniują projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. Następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 

było.  

Uchwała Nr LI/362/18 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Klimontów na lata 2018 – 2032 została podjęta i jest załącznikiem do 

niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje propozycję nabycia działek w Nawodzicach i w Adamczowicach.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna pozytywnie 

opiniuje nabycie działek w Nawodzicach i Adamczowicach. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje nabycie obu 

działek w Nawodzicach i Adamczowicach.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. Następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 

było. 

Uchwała Nr LI/363/18 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (w 

Nawodzicach) została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 14 porządku obrad sesji 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. Następnie poddał projekt 
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uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 

było. 

Uchwała Nr LI/364/18 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (w 

Adamczowicach) została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 15 porządku obrad sesji 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej wypracował nadwyżkę za 2017 r. w 

23 657,61 zł. Panie Kierowniku dziękuję za to, że po ostatnich śnieżycach 

stanęliście na wysokości zadania i odśnieżyliście wszystkie drogi.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna pozytywnie 

opiniują projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. Następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 

było. 

Uchwała Nr LI/365/18 w sprawie zwolnienia Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Klimontowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu gminy Klimontów została podjęta i jest załącznikiem do 

niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 16 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna nie wnoszą 

żadnych uwag do uchwały. 
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Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pani radna Aly Amer odczytała treść projektu uchwały. Uwag do treści projektu 

uchwały nie wniesiono.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr LI/366/18 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym 

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w 

prowadzonym przez gminę przedszkolu oraz określenia częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z tych opłat została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 17 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna nie wnoszą 

żadnych uwag do uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. Następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 

było. 

Uchwała Nr LI/367/18 w sprawie zmian w uchwale Nr L/353/18 Rady Gminy w 

Klimontowie z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i 

wykorzystywania dla publicznych szkół, przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego oraz niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby 

prawne inne niż Gmina Klimontów została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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Do punktu 18 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna nie wnoszą 

żadnych uwag do uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. Następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 

było. 

Uchwała Nr LI/368/18 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie wyższej kwoty 

dotacji dla publicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby prawne inne niż Gmina Klimontów została podjęta 

i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 19 porządku obrad sesji 

Pan Wójt Goździewski, - Szanowni Państwo po Waszych wnioskach 

sprawozdanie to zostało uzupełnione i proszę o jego przyjęcie.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy przyjmuje 

sprawozdanie do wiadomości.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych i Komisja Rolna także przyjmują 

sprawozdanie do wiadomości.  

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna po tych poprawkach przyjmuje 

sprawozdanie.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady poddał sprawozdanie pod 

głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Sprawozdanie z 

wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii zostało przyjęte.  
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Do punktu 20 porządku obrad sesji 

Wnioski, zapytania, informacje wnieśli: 

Pan Bilski, sołtys Olbierzowic, - Dzień dobry, witam Państwa. Chciałbym 

podziękować panom Wójtom za udzieloną pomoc w sprawie pana xxxxx. Jest już 

w Domu Pomocy społecznej. Chciałem powiedzieć Państwu, że będziecie ustalać 

budżet na przyszły rok może pochylili byście się nad tym, bo jednak taki dom 

przydałby się w gminie. Jeszcze raz dziękuję panom Wójtom i wesołych świąt 

życzę.  

Pani Siudak, sołtys Nawodzic, - Dzień dobry wszystkim. Panie Wójcie mam 

prośbę o realizację, bo w funduszu sołeckim mamy w zadaniach ujęte 4 000 zł na 

uzupełnienie oświetlenia ulicznego i chodzi o lampę przy ujęciu wodnym i drugą 

lampę, tam gdzie będzie budowana ta przepompownia. Dziękuję.  

Pan Puto, sołtys Ułanowic, - Dzień dobry, witam wszystkich serdecznie. 

Chciałem poruszyć dwie sprawy. Jedna to droga powiatowa, ale czas realizacji to 

będzie jak troszeczkę obeschnie, bo jak co wiosna tam napływa ziemia z pól na 

drogę między domami od 5 do 12 i żeby to usunąć, bo się bardzo kurzy i jest 

bardzo uciążliwe dla tej części Ułanowic. Temat drugi, który dotyczy nie tyle 

samej miejscowości Ułanowice co większej części gminy Klimontów odnośnie 

przewozów osób. Z tego co wiem, nie wiem czy to jest aktualne, że od dnia 7 

kwietnia będzie zlikwidowany kurs o godz. 19.15 z Sandomierza do Klimontowa  

firmy MajaBus, a tylko ona tam jeździ. Państwo pochylaliście się nad wysokością 

opłat. Wydaje mi się, oczywiście jest to tak w formie żartów, ale jeżeliby było 

adekwatne wykonywanie usług do opłaty to powinna być podwojona a nie 

zmniejszona. Jeżeli osoby, które zwracają się do właściciela firmy z pytaniem, z 

prośbą czy z czymkolwiek to dostają odpowiedź, że niech się zwracają do 

konkurencji. Najpierw się tę konkurencję wycięło a w tej chwili po prostu tak się 

traktuje ludzi. Nie wiem czy ten pan, czy każda inna osoba, która by potrzebowała 

pomocy w szpitalu czy gdziekolwiek indziej, poza tym dojeżdżają jeszcze dzieci 

do szkoły czy ze szkoły z zajęć, ale niestety nie mają takiej miejscowości. Więc 

prosiłbym pana Wójta, władze gminy w miarę możliwości, aby w imieniu 

mieszkańców naciskać władze powiatowe i wojewódzkie, które wydają koncesje 

aby przekonać tego pana do przystosowania kursów do potrzeb mieszkańców, 

bo nikt nie jeździ samochodem po to tylko dla przyjemności, aby dostać się do 

określonego celu i powrócić do domu, ewentualnie innego przewoźnika. W tej 

chwili jest to po prostu bardzo uciążliwe dla ludzi korzystających z tej trasy i z tej 

firmy. Dziękuję bardzo.  
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Pani Smykiel, sołtys Konar, - Dzień dobry wszystkim. Chciałam zgłosić dwie drogi 

do remontu u nas w sołectwie na Woli Konarskiej koło rzeki i tzw. droga 

Modrzewie. Dziękuję bardzo.  

Pan Papaj, sołtys Konary – Kolonia, - Dzień dobry. Chciałem tylko podziękować 

panu Wójtowi za zdemontowanie wiaty przystankowej, która wyglądała 

strasznie i zamontowanie nowej, ładnej wiaty. I proszę o dokończenie posadzki 

w tej wiacie. Nawiązując do tego co mówił sołtys z Ułanowic to tak jak na sesji 

słyszeliśmy, że szkoły ponad gimnazjalne są likwidowane w Klimontowie, ale 

proszę Państwa jeżeli ja wożę dziecko do przedszkola, do podstawówki 

wychodzi, żeby rodzice dowozili dzieci do szkoły ponad gimnazjalnej, ponieważ 

nie ma autobusu. Jest dwa busy. Jak kiedyś od Iwanisk było pełne autobusy dzieci 

jeździły tu do szkoły, to w tej chwili rodzice musieliby dowozić dzieci do szkoły, 

ponieważ 14.15 w kierunku Iwanisk jest ostatni bus. To nie jest adekwatne do 

szkół ponad podstawowych, gdzie dzieci kończą i zaczynają w różnych godzinach. 

Dziękuję.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Kto jeszcze z sołtysów chce 

zabrać głos ?. Nie widzę. Złożyli pismo o zabranie głosu na dzisiejszej sesji pani 

xxxxxx w punktach dotyczących obwodnicy i spraw bieżących, pan xxxxxx w 

punkcie dotyczącym budżetu i pani xxxxx w punkcie dotyczącym inwestycji ul. 

Słoneczna. 

Pani xxxxxx, - Dzień dobry. Pozdrawiam Państwa wszystkich. Witam panów 

Wójtów, pana Przewodniczącego, Państwa radnych i gości na sali. Zanim zacznę 

o obwodnicy to mam króciutki komunikat do pana radnego Marka Bargla. Otóż 

w ubiegłym roku usilnie pan zabiegał o rewitalizację, usuwanie starych 

kasztanów czy zajęcie się przez kogoś, nie wiem kogo, poprawą stanu 

drzewostanu w alei kasztanowej. Ja jestem za tym, przygotowałam się do tego, 

że posadziłam jesienią owoce kasztanowca i ma 82 szt. w tej chwili już bardzo 

ładnych sadzonek. Jeżeli pan się zabierze za tę rewitalizację i jeśli pan będzie 

posiadać wszystkie uzgodnienia, które są niezbędne do wycinki, usuwania, 

nasadzania nowych kasztanów, to jeżeli ja tego nie zobaczę tych uzgodnień to po 

prostu nie dam panu ani jednej sadzonki. A to dlatego, że ja nie chcę być 

wmieszana w problem potem w przyszłości wielkiej kary. Mianowicie – siostry 

zakonne w Sandomierzu jesienią usunęły tam na swoim terenie 34 kasztanowce, 

niestety dostały karę 100 000 zł i pan Burmistrz Marek Bronkowski poszedł na 

rękę zakonnicom i spłacały w ratach. O ile jestem dobrze poinformowana 

ostatnią ratę umorzył pan Burmistrz. To było 18 000 zł. Tak po prostu dla 

informacji dla pana, że nie dam ani jednej sadzonki, nie chcę być wmieszana w 
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problem ewentualnie potem kary. Jak wiadomo są drzewa, na które łatwo można 

uzyskać zezwolenie na usunięcie, a są drzewa parkowe m.in. kasztanowce , gdzie 

trzeba mieć rzeczywiście specjalne uzgodnienia do tego. Jeśli chodzi o panów 

Wójtów - więc dzisiejszy plan sesji mówi o wyborach. Osobiście oceniam sytuację 

w ten sposób, że gdyby nie ta procedura wymuszona na te wybory, bo niestety 

tak to jest, że one muszą się odbyć to z urzędu, z marszu widzę pęknie nadaje się 

pan Wójt Marek Goździewski, pan Zastępca Wójta do pozostania dalej na tych 

stanowiskach. Są to odpowiednie osoby do poprowadzenia dalej Naszej gminy, 

pięknie pracują, pięknie się gmina rozwija i dbają i o społeczeństwo, i o rozwój 

Naszej małej ojczyzny. Kilka zdań jeżeli chodzi o pana Marka Goździewskiego, a 

o panu Wójcie Przytule powiem na następnej sesji. Otóż moja ocena dla pana 

Marka Goździewskiego jest następująca. Jest to człowiek konsekwentny, 

świetnie wykształcony, osiąga sukcesy, perfekcyjny w pozyskiwaniu funduszy 

unijnych i wdrażaniu wspaniałych projektów. Niekonfliktowy, to jest też bardzo 

ważne, charakterologiczny rys człowieka. I prowadzi pan Wójt tzw. zadania 

zrównoważonego rozwoju Naszej gminy i to jest również ważne dlatego, że to 

nie jest takie tu złapać, tam puścić i jeszcze gdzieś coś, tylko zdrowo rozsądkowe, 

logiczne podejście rozumowanie potrzeb i prowadzenie tych potrzeb według 

największej kolejności. Jeśli chodzi o obwodnicę – wiedziałam, że jakieś pismo 

wpłynie, że to będzie kolejne pismo. Po prostu wkurzyłam się już, ale damy radę. 

Tyle w tym temacie po prostu. Zrobimy taką sytuację i poprosimy społeczeństwo, 

o które prosi nas grupa osób z tej skargi i tyle zrobiliśmy to zrobimy jeszcze ten 

ostatni krok. Wesołych świąt Państwu życzę. Dziękuję bardzo.  

Pan xxxxx, - Dziękuję panie Przewodniczący za udzielenie mi głosu. Szkoda, że 

nie ma tu Przewodniczącego Rady, bo dzisiaj więcej się do niego szykowałem. 

Taka delikatna aluzja do pani – to nie przepisy wymusiły proszę panią, ale taka 

jest kolej rzeczy, że co 4 lata są wybory. Panie Przewodniczący, panie Wójcie była 

mowa tutaj na temat oświaty. Naprawdę dziwię się bardzo, że przez okres 3 lat 

nie wiem czy raz bynajmniej była dyskusja na temat oświaty. Jak Państwo 

pamiętacie w tamtej kadencji co sesja był punkt - sprawa oświaty. Mogliśmy 

sobie porozmawiać, przedyskutować itd. Dzisiaj dowiadujemy się proszę 

Państwa, że za rok nie będzie tu Naszej szkoły jeżeli chodzi o liceum 

ogólnokształcące. Proszę Państwa wiadomo, że w tamtych czasach były warunki 

inne dlatego, że było dużo klas jeżeli chodzi o gimnazjum. Nie było gdzie 

pomieścić, nawet w piwnicach dzieci się uczyły. Dużo dzieci było też w szkole 

podstawowej, ale na dzień dzisiejszy proszę Państwa jak Państwo zauważają, że 

zmieniliśmy. Nie mas dziś już gimnazjum tylko szkoła podstawowa. Dziwię się 

bardzo, że w takich Chobrzanach jest licem. Nie wierzę w to, że jakby władza za 
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to dobrze by się wzięła, to byśmy proszę Państwa nie uratowali w tym budynku 

gimnazjum, że można tych dzieci, które kończą szkołę podstawową bynajmniej 

jedną klasę licem ogólnokształcącego zrobić. Tak jak powiedział tu pan sołtys 

niestety po ukończeniu szkoły podstawowej dzieci Nasze, które będą tam miały 

po 15 lat będą zmuszani do dojazdów do Sandomierza, Opatowa, Staszowa, a 

nawet może i Chobrzan. Proszę Państwa sprawy bezpieczeństwa. Ładnie to się 

budowa przystanków itd., ale proszę zwrócić tutaj uwagę na rynku co się tu 

dzieje. Dobrze, taka była decyzja, że tam były te miejsca postojowe zrobione. 

Kiedy ja robiłem ten wniosek nie było takich ludzi, żeby chcieli tych miejsc 

postojowych. Proszę zwrócić uwagę, że na rynku to tylko powinno stać po jednej 

stronie proszę Państwa 7 miejsc plus 2 dla inwalidów czyli 9 miejsc postojowych 

i po drugiej stronie 9 miejsc postojowych. Tyle na dzień dzisiejszy ma gmina 

zezwolenie na to co zrobili na tzw. zmiany. I dziwi mnie bardzo, że na przykład 

pisze, że czas postoju 1 godzina. Kto to proszę Państwa respektuje ?. Kiedyś 

akurat jak byłem po operacji kolana, chciałem tam stanąć na miejscu dla osób 

niepełnosprawnych – no nie miałem takiej możliwości. Podjechałem potem na 

ul. Gęsią i spokojnie sobie stanąłem spokojnie. Bardzo proszę panowie Wójtowie 

tą sprawą się zająć. Jeżeli dojdzie do jakiegoś nieszczęścia to będzie problem, bo 

jak mówię macie zezwolenie tyko na 9 miejsc postojowych z jednej strony i z 

drugiej strony. Sprawy tego można powiedzieć wniosku alkoholowego, który 

radni przegłosowali – żeby troszeczkę pan Przewodniczący, który jest w Komisji i 

bierze ciężkie pieniądze nie przedstawił po prostu tutaj Radzie co się dzieje w 

Klimontowie, a wiemy, że dzieje się dużo. A z tego co myślimy, że Klimontów jest 

perełką w województwie świętokrzyskim, a nie jest tak, bo są różne sytuacje, są 

niebieskie karty itd. Opinia publiczna powinna wiedzieć o sprawach, które nas że 

tak powiem nurtują na terenie gminy Klimontów. Sprawa wysypiska śmieci na ul. 

Sandomierskiej. Znamy już ten temat, nie będę się powtarzał w tym temacie. 

Będziemy czekać końca co się z tym stanie. Szanowni Państwo jeszcze tutaj 

sprawy budowy tych świetlic. Proszę Państwa nie trzeba być wykształconym jak 

nie wiem, żeby wziąć i przekonać Radę, że świetlice są potrzebne. Są potrzebne. 

Proszę Państwa dziwię się bardzo, że panowie Wójtowie mając takie 

doświadczenie nie potrafiliście napisać wniosku, żeby dostać dofinansowanie do 

świetlicy w Pęchowie, gdzie z tego co widzę po przetargu co pan Wójt powiedział, 

zanotowałem sobie, będzie to proszę Państwa 411 000 zł za nasze środki 

finansowe z pobranego kredytu. Proszę Państwa Borek – 555 000 zł, złotówki 

dofinansowania. Zakrzów – w tamtym roku pamiętam w budżecie 28 grudnia 

dofinansowanie tam było, że jako dajemy dotację 260 000 zł z tego co pamiętam. 

Przetarg - nie wyszło, 300 000 zł dokładamy z własnych środków finansowych. 

Przetarg – nie przeszło i 400 000 zł proszę Państwa dajemy jako dotację. Po 
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dzisiejszych przetargach to mogło się troszeczkę zmienić, ale ja nie słyszałem, 

żeby jakiekolwiek były przeczytane zmiany, żeby można było do tego 

dostosować. Jeszcze przed wczoraj dotacja była w wysokości 400 000 zł dla 

Zakrzowa. Proszę Państwa można by tak mówić i mówić. Na koniec powiem 

proszę Państwa tak, że gdy nie byłem w dniu 28 grudnia na sesji w szkole 

podstawowej w Klimontowie na ul. Zysmana, czy również 28 lutego to niektórzy 

z Państwa radnych za dużo sobie pozwalają. Tak jak powiedziałem wcześniej – ja 

nie dam po sobie nikomu jeździć, pracowałem bardzo ciężko a dzisiaj mamy z 

tego tytułu jak to Państwo słyszeli ile środków finansowych gmina Klimontów 

ściągnęła. Tak, ściągnęła, bo tamta Rada co była razem ze mną zostawiliśmy 

protokołów na ponad 1 200 000 zł i z tego właśnie tytułu dzisiaj gmina może się 

cieszyć i brać te korzyści majątkowe. Została tam jeszcze droga Byszówka - Borek 

Klimontowski – Rogacz. Tam jeszcze ta droga została w protokole i droga Kępie 

– Byszów. Też proszę tego przypilnować, żeby była możliwość taka wykorzystać 

te środki finansowe na które jest 80 %. Na koniec to co powiedziałem – nie 

pozwolę nikomu jeździć po sobie. Chciałem tu panu Przewodniczącemu szkoda, 

że go nie ma powiedzieć, żeby zaapelował do grupy radnych, ja tu do nikogo nie 

mam pretensji, tylko chce udowodnić, że nie pozwolę, żeby cośkolwiek mówiono 

na mój temat nieprawdę. Pan Przewodniczący takie sprawy powinien szybko 

przerwać, bo w tamtej również był kadencji i powinien powiedzieć słuchajcie – 

to co ta osoba mówi to jest na pewno nieprawda. Proszę Państwa nie chcę być 

gołosłowny i chodzi mi o wypowiedź pani Berbeś Alicji z dnia 28 grudnia 2018 r. 

Proszę panią więc tak – już jest napisany prywatny akt oskarżenia, mogę 

oficjalnie pokazać. Zażądałem sobie od gminy protokołu z sesji, żeby były to 

oryginalne dokumenty i dzisiaj po sesji idę sobie na pocztę i wysyłam do Sądu 

Rejonowego w Sandomierzu i spotkamy się na sali sądowej. To będzie 

ostrzeżenie dla pozostałych. Jeżeli następny ktoś będzie takie sprawy mówił 

niestety będziemy rozstrzygać te sprawy. Dziękuję serdecznie.  

Pani xxxxxx, - Dziękuję Przewodniczący za udzielenie mi głosu. Postanowiłam 

zabrać głos na sesji, bo raczej się nie udzielałam politycznie, społecznie. Chciałam 

poruszyć kwestię takich ważnych, kluczowych decyzji podejmowanych przez te 

Radę, które uważam, że wpłyną na dalszy rozwój lub wręcz stagnację Naszej 

gminy. Pierwszą rzeczą, do której chciałabym się tak naprawdę odnieść to szkoła 

ponad podstawowa. Rzeczywiście jest tak jak powiedział również mój 

poprzednik – Starostwo podjęło uchwałę likwidacyjną tylko w kwestii szkoły 

branżowej, czyli zawodowej. Ja w zeszłym roku osobiście lobbowałam u 

obecnych władz, czyli u pana Wójta i prosiłam o inicjatywę w celu przejęcia tej 

szkoły przez Naszą gminę. Dlatego, że jako jeden organ prowadzący Nasza władza 
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miałaby ogromnym wachlarz możliwości, jakich nie ma w tej chwili Starostwo. 

Nawet w kwestii regulacji kosztów. Jeżeli gmina przejęłaby tę szkołę mielibyśmy 

oszczędności chociażby na jednym dyrektorze, na jednej administracji, na nawet 

powiedziałabym w tym momencie personelu. Nie mówię o nauczycielach 

przedmiotów zawodowych, ale mówię o takich nauczycielach na przykład 

matematyka, którego można przesunąć ze szkoły podstawowej do tamtej szkoły, 

gdzie nauczyciele w tej chwili tak naprawdę nie mają etatów. A będąc biernymi 

wobec tej sytuacji tak naprawdę doprowadzamy do tego, że za chwilę będziemy 

miastem bez szkoły ponad podstawowej. Na pewno samo odzyskanie praw 

miejskich nie przyczyni się do rozwoju tejże miejscowości. Posiadamy na terenie 

gminy piękny obiekt, rozbudowany jeszcze bodajże w 2012 r. Nie dawno tam 

byłam, po prostu jest wysoki standard budynków. Wszyscy wiemy, że od dawna 

jakby zarządzanie ta szkołą było bardzo złe. Natomiast bardzo liczyłam na obecną 

władzę i osobiście lobbowałam, żeby coś w tym kierunku zrobić. W tej chwili 

sytuacja wygląda tak, że nawet mamy konkurs ogłoszony przez Urząd 

Marszałkowski na dofinansowanie szkół zawodowych, na doposażenie zaplecza, 

co tak naprawdę pozwoliło by rozwijać się tej szkole, gdyż uważam osobiście, że 

odbudowę tej szkoły należałoby zacząć tak naprawdę od szkolnictwa 

zawodowego, gdyż rynek pracy oczekuje wykwalifikowanej kadry. Mamy tutaj 

porządną historię kierunku takiego ślusarz, spawacz, gdzie pracodawcy 

poszukują konkretnie spawaczy i dobrze ludzie w tym zawodzie zarabiają. 

Rozpoczęłam nawet osobiście, prywatnie rozmowy z większymi pracodawcami z 

regionu czy nie byliby w stanie utworzyć klasy patronackiej. Powiem Państwu już, 

że tak, jak najbardziej, czyli tak naprawdę utworzenie takiej klasy patronackiej 

spowodowałoby, że ten pracodawca zobowiązuje się do zatrudnienia tych 

uczniów po skończeniu edukacji i częściowo pomaga również w ich 

przekwalifikowaniu. Natomiast w tym momencie taką decyzją jaką Nasze władze 

podjęły dlatego, że Wójt długo rozmawiał ze Starostwem …. 

Pan Wójt Goździewski, - Proszę Panią nie było żadnych decyzji, co pani bzdury 

tu opowiada. Jakie decyzje ?. 

Pani xxxxxx, - Panie Marku przecież prowadziliście rozmowy i to długo, bodajże 

do czerwca zeszłego roku. Dlaczego się pan teraz z tego wycofuje ?. Ja żałuję, że 

nie zostawiłam panu pisma. Wie pan jak strategicznie jest ważna ta szkoła dla 

Naszej miejscowości ?. Odpłynie cała młodzież, więc również stracą wszyscy 

lokalni przedsiębiorcy. Jeżeli odpływają nam młodzi ludzie, tak naprawdę jest to 

awaria dla Klimontowa. Jeżeli będziemy tylko miasteczkiem emerytów kto panu 

będzie płacił te podatki ?. Kto będzie spłacał to zobowiązanie, które w tej chwili 

tak naprawdę tworzycie, bo w tym roku będziemy mieć 14 000 000 zł kredytu. 
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Nie będzie młodych, nie będzie wpływów, nie będzie podatków. Rocznie ubywa 

w gminie Klimontów 100 osób.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Pani Alicjo bardzo panią 

przepraszam, ale proszę pytania zadawać.  

Pani xxxxx, - Pytanie moje jest takie czy jest Nasza władza gotowa jeszcze w tym 

zakresie podjąć jakieś kroki, jakieś decyzje, żeby tę szkołę uratować. To są 

miejsca pracy. Chciałam się jeszcze odnieść do tego, że 11 osób straciło miejsce 

pracy w tej szkole. Liczę na to, że Nasza władza będzie przychylna tworzeniu 

miejsc pracy. Przejdę teraz od szkoły, gdzie mogą być utworzone kolejne miejsca 

pracy do szkoły drugiej na terenie gminy – do szkoły w Olbierzowicach. Budynek 

pustoszeje. Wiemy, że ten budynek był tak naprawdę utrzymany do chwili 

zamknięcia. Był w dobrym stanie, od kilku lat pustoszeje, również obecne władze 

nie podjęły żadnych działań w tym zakresie. Na poprzedniej sesji powiedziano, 

że będą poczynione jakieś starania w tym zakresie. Cieszy mnie, że Rada 

odstąpiła do pomysłu sprzedaży tegoż majątku dlatego, że uważam, że nie należy 

się wyzbywać majątku, który gmina posiada, tylko należy traktować to jako zasób 

i z tego skorzystać. Chciałam się odnieść do tego szukania możliwości 

zagospodarowania tego budynku. Przejrzałam sobie konkursy, pozwolę sobie 

Radzie zanieść po skończonej przemowie … 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Pani Alicjo bardzo proszę, żeby 

pani zadawała w tym punkcie pytania do pana Wójta, bo czas się kończy.  

Pani xxxxx, - Pytanie jest takie czy w ogóle będą podjęte działania, bo straciliśmy 

mnóstwo szans na skorzystanie z konkursów, to jest działanie 7.3 na działania 

społeczne i zdrowotne, gdzie można buło obiekt zagospodarować. I tam też na 

starcie gdybyśmy weszli w takie działania, mam tu wykaz gmin, które skorzystały 

z tego, mamy już 20 miejsc pracy co powoduje, że miejscowości z powrotem 

odżywa. Tutaj oczekuję konkretnej deklaracji dlatego, że do tej pory słyszałam, 

że nie ma na to funduszy, pieniędzy. Natomiast jak widzę, że jesteśmy w stanie 

w roku wyborczym wziąć kredyt w wysokości 6 940 000 zł i stać nas na to, a za 

tym nie idą żadne miejsca pracy to uważam, że powinniśmy się przychylić 

poważnie do tych rzeczy, które poruszam i tam utworzyć miejsca pracy.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Dziękuję pani xxxxx. Kredyty pani 

xxxxx w każdej kadencji braliśmy wysokie z tego co pamiętam, żeby coś robić. 

Proszę pan radny Rębacz. 

Pan radny Rębacz, - Szanowni Państwo ja w sprawie tej szkoły ponad 

gimnazjalnej. Tak naprawdę Starostwo nie likwiduje tej szkoły, tylko ta szkoła się 
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wygasza sama. My ją wygaszamy, rodzice, uczniowie generalnie. Proszę Państwa 

ja już mówiłem na poprzedniej sesji, wcześniej – są cztery gimnazjalne klasy i 

żeby z tych czerech klas nie stworzyć przynajmniej jednej tutaj średniej szkoły to 

rzeczywiście jest tu wina. Może nie Wójta, bo jaka Wójta wina, przecież on dzieci 

nie zaprowadzi, ale rozmawiajmy z rodzicami, rozmawiajmy z tą młodzieżą. 

Byłem ze trzy tygodnie temu, oni prowadzą nabór na rok szkoły 2018/2019 tak 

do liceum, jak i technikum. Tylko zróbmy wszystko, tłumaczmy dzieciom swoim, 

że to nie jest zła szkoła. Proszę Państwa dzisiaj nie ma elitarnych szkół. Mówiło 

się o Collegium Gostomianum elitarna szkoła. Kiedyś były te rzeczy, gdy był wyż 

demograficzny, w szkołach były egzaminy wstępne, były konkursy świadectw. 

Dzisiaj nie. Dzisiaj na ucznia dostaje się pieniądze i biorą wszystkich. I poziomy w 

tych wszystkich szkołach są jednakowe tak w Klimontowie, jak w Sandomierzu, 

Opatowie itd. Przyszła moda trochę taka, że młodzież chce się urwać spod opieki 

rodziców i jadą sobie z Klimontowa. To się samo dzieje. Dobrze, że ten temat jest 

podnoszony na sesji. Róbmy wszystko, żeby stworzyć tę klasę, bo to co pani 

Konecka szkołę zawodową rzeczywiście uchwałą zlikwidowano. Ale nie było tam 

naboru przez kolejne lata do zawodówki i ona sama się wygasiła. Natomiast tu 

są jeszcze trzy klasy technikum, liceum co prawda wyszło. Rozmawiałem trzy 

tygodnie temu z wicedyrektorem, bo pani dyrektor jest na zwolnieniu lekarskim 

i prowadza nabór, tylko z tym naborem jest tak jak jest. Jest to bardzo ważny 

temat, rzeczywiście tutaj nawiązując tutaj do praw miejskich miasto Klimontów 

bez szkoły średniej to coś … . W Chobrzanach potrafią z jednej klasy gimnazjalnej 

zrobić jedną mniejszą klasę licealną. Zróbmy i my tu wszystko, żeby nie pozwolić 

na to, żeby były te problemy komunikacyjne – dowiecie, nie dowiezie. Proszę 

Państwa dojeżdżanie 30 km przy dzisiejszym natężeniu ruchu jest naprawdę 

niebezpieczne. Spróbujmy tutaj wszyscy razem, nie oglądając się na nikogo 

prowadzić rozmowy. Jestem związany z tą szkoła, bo 20 lat przepracowałem i na 

razie nikt nie likwiduje, tylko likwidują uczniowie, rodzice. Byli już 

przedstawiciele tej szkoły na wywiadówkach klas trzecich gimnazjalnych. Tam 

była mowa o tym, proszono, rozmawiano. Zobaczymy czy da efekt. Ona sama się 

wygasi jak nie będzie naboru. Do technikum nie było tego roku naboru, jeżeli nie 

będzie od września to ona się zlikwiduje. Zróbmy wszystko, żeby tę szkołę 

uratować. Dziękuję. 

Pan radny Mucha, - Panie Przewodniczący jeśli można chciałem się odnieść do 

wypowiedzi pana siedzącego w pierwszym rzędzie. Dziwi mnie, że zabiera głos w 

tej sprawie świetlic. Może zabierać, ale mnie dziwi, bo przez 8 lat, kiedy był 

Wójtem nie potrafił pan zbudować  

Pan xxxxx, - Wtedy kredytu by pan nie wziął panie.  
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Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Panie xxxx proszę nie 

przeszkadzać, proszę się nie denerwować.  

Pan radny Mucha, - Nie potrafił pan ni wybudować świetlic, ni remiz.  

Pan xxxxx, - Jak nie, umowa była podpisana. 

Pan radny Mucha, - Plany i przygotowania które były, w moim mniemaniu i 

mieszkańców większości racjonalnie myślących ludzi były mniej korzystne pod 

względem zarówno finansowym. Każdy dobrze wie, że co innego jest postawić 

nowy, funkcjonalny budynek niż remontować z lat 50 – tych, który jest z kamienia 

śmierskiego, a koszty porównywalne.  

Pan radny Gwizdoń, - Chciałem powiedzieć, że Wójt realizuje program wyborczy. 

Przed wyborami mieszkańcy prosili o świetlicę, Wójt im to obiecał. Kwota 

555 000 zł to jest kompleks, czyli świetlica, altanka, plac zabaw, siłownia i cała 

infrastruktura, czyli chodzi o kostkę brukową. Mieszkańcom się to należy. Oni też 

chcą podatnikami podatku rolnego. Byszówka, Borek – to jest dla dwóch 

miejscowości ta świetlica. Jeszcze taka jedna rzecz, bo tu pan koleżankę straszy 

prokuratorem – tym pan wyborów nie wygra, bo ludzie nie lubią jak się straszy. 

To nic nie da.  

Pan xxxxx, - Proszę pana jak ja siądę na pana proszę pana to pan mi pozwoli ?. 

Pani radna Berbeś, - Panie xxxx my wiemy, że pan bardzo lubi się sądzić z ludźmi. 

Znamy to przez 8 lat.  

Pan xxxxx, - Pamięta pani …  

Pani radna Berbeś, - Tak, mam z panem duże doświadczenie. Sądem proszę mnie 

nie straszyć, bo sąd jest dla ludzi. 

Pan Bień, - Oczywiście.  

Pani radna Berbeś, - Wiem, że uwielbia pan sądy. Sąd to jest po prostu pana 

drugie imię.  

Pan xxxx, - Konik. 

Pani radna Berbeś, - Tak, także proszę mnie nie straszyć. Jeżeli powiedziałam to 

powiedziałam prawdę. Tak jak to powiedział kolega Mucha miał pan 8 lat, przez 

które nas pan gnębił, gnoił, że nie mieliśmy po prostu prawa przyjść do pana  

Pan xxxx, - Proszę, przecież pani była.  
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Pani radna Berbeś, - Byłam. I co usłyszałam nieraz ?. Usłyszałam w roku 

wyborczym jak poszłam po kamień to go dostałam. A przez 7 lat wcześniej co mi 

pan powiedział, że … 

Pan xxxx - A jak pani nie była ?. 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Proszę nie przeszkadzać pani 

radnej w wypowiedzi.  

Pani radna Berbeś, - Ja tylko chcę minutkę. Nigdy pana niczym nie obraziłam, 

jeśli powiedziałam to powiedziałam prawdę.  

Pan xxxxx, - To się okaże.  

Pani radna Berbeś, - Przecież to widać jak Pęchów wyglądał do tej pory. Nie 

wolno nam było świetlicy, o drogach nie mogliśmy marzyć, o kamieniu nie 

mogliśmy marzyć.  

Pan xxxx, - Matko Bosko. 

Pani radna Berbeś, - Zanim Wójt został Wójtem, był radnym i zna tę sytuację. O 

wszystko się prosił, niczego nie dostał i żalił się do nas na zebraniach, że ja nic nie 

mogę zrobić, ponieważ nikt się ze mną nie liczy. I to nas bolało. A dzisiaj nie może 

pan tego znieść, że wreszcie ludzie są doceniani jak ludzie, bo my tu mieszkamy, 

my na to pracujemy i niech rzesz pan wreszcie da sobie spokój z tymi wyborami, 

bo i tak pan nie wygra. Dziękuję.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Zanim oddam głos chciałem 

przypomnieć, że te świetlice są bardzo potrzebne. Dawniej Wójt xxxxxx nastawiał 

dużo remiz i bardzo dobrze. M.in. zaczął remizę w Pokrzywiance, kończył ją pan 

Wójt xxxxxx. Skoro pan ekswójcie Bień nie zrobił tych świetlic, niech Wójt 

Goździewski zrobi mieszkańcom te świetlice. Proszę pan radny Gwizdoń.  

Pan xxxx, - Jednemu świetlicę, drugiemu kontener stary.  

Pan radny Gwizdoń, - Chciałem tylko powiedzieć, że jeśli chodzi o pana to ja dwa 

razy na pana głosowałem i pan miał swoje 5 minut. Ba 10 minut i to wspaniałe te 

10 minut. Powinien być pan wdzięczny mieszkańcom – dwie kadencje być 

Wójtem.  

Pan xxxxx, - Przede wszystkim panu jestem wdzięczny.  

Pan radny Gwizdoń, - Głosowałem na pana.  

Pan xxxxx, - Dziękuję bardzo.  



str. 28 

 

Pan Wójt Goździewski, - Szanowni Państwo odpowiem na interpelacje, wnioski 

bez nerwów, bo zbliżają się święta. Proszę Państwa powinniśmy się cieszyć, czas 

miłości, spowiedzi i takiego uderzenia się w piersi jak ja to robiłem czy jak ja to 

widzę. Pan sołtys Olbierzowic – pan xxxxx jest w domu opieki. Proszę Państwa po 

przeanalizowaniu tej Naszej sytuacji jeśli chodzi o dom opieki pokrótce mogę 

powiedzieć, że żebyśmy my powiedzmy musielibyśmy jeszcze mieć z 15 – 20 

takich kuracjuszy. Jeszcze nam brakuje tylu osób, ale tak jak powiedziałem Wam, 

że jak najbardziej szukamy tutaj programów i na pewno rozmawiamy z osobami 

kompetentnymi, które dla nas taki wniosek zrobią. A tam, że pani xxxx przyniosła 

tutaj jakieś dokumenciki to mówię dwa miesiące temu był pan Graczkowski, 

firma potentat, która siedzibę ma przy Urzędzie Marszałkowskim – bardzo dużo 

wniosków robi proszę Państwa. Takich środków nie ma, może tam inne 

powiązane z czymś 200 000 zł – 300 000 zł, ale ten budynek proszę Państwa, żeby 

zrobić to trzeba ze 4 000 000 zł– 5 000 000 zł. Za 100 000 zł czy 200 000 zł to 

można sobie zrobić podwórko wybrukować, myjnię zrobić na przykład, albo tam 

inne rzeczy. Także proszę Państwa to potrzeba dużo środków i to mądrze 

przemyśleć. Nasze zasoby gminne są takie jakie są i mówię to zapotrzebowanie 

na tych naszych kuracjuszy jak najbardziej. Myślę, że perspektywicznie na pewno 

musimy to docelowo zrobić. Może poszukać w kolejnej perspektywie. Za cztery 

lata tych wszystkich zaniedbań tak powiem sprzed 20 laty nie da się w szybkim 

tempie zrobić, bo każdy by chciał szybko. Tak jak widzę pozbierała sobie pani 

kilka kolejnych tam jakiś inwestycji, które są niezrobione i pani wymienia po 

kolei, no ale odniosę się. Także jak najbardziej te inwestycje są planowane i tak 

jak powiedziałem Wam na poprzedniej, którejś sesji. Jak nie w tej kadencji uda 

się nam złożyć wniosek to są następne kadencje. Myślę, że to jest przed nami, 

żeby to zadanie realizować a czas pokaże. Pani sołtys z Nawodzic zgłaszała mi tu 

z funduszu sołeckiego 4 000 zł projekt lampy – ten projekt lampy jest już zlecony, 

tylko trzeba by to sprawdzić pani sołtys czy akurat te lampy, o których pani 

mówiła. Jest kilkanaście lamp różnych lokalizacji. Wiem, że projekt był robiony 

obok byłej pani radnej. Proszę podejść do nas i to dokładnie sprawdzimy, bo jest 

to zadanie zlecone. Pan sołtys z Ułanowic i droga powiatowa – tak jak w tamtym 

roku do powiatu wystosujemy pismo i tak wspólnymi siłami robiliśmy w tamtym 

roku , tak i w tym roku myślę, że po zimie uda nam się to zrobić. Jeśli chodzi o 

ten przewóz osób proszę Państwa byłem ostatnio tydzień temu na spotkaniu. 

Zmienia się ustawa o transporcie publicznym, od 2019 r. bodajże ten transport 

publiczny scedowany będzie na samorządy. I jest ten czas właśnie, żeby zgłaszać 

te przewozy takie najbardziej newralgiczne do samorządów. Ta trasa, o której 

pan sołtys mówi to są relacje przewozów powiatowych. Tak sobie zanotowałem 

i trzeba będzie wystąpić do powiatu o to, żeby uwzględnił w przyszłości taką trasę 
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jeśli przewoźnik prywatny nie będzie chciał podjąć tego zadania, które 

wykonywał. To spadnie na samorządy. Typowo w gminie na gminę, te relacje 

pomiędzy gminami na powiat i relacje między wojewódzkie np. Klimontów – 

Tarnobrzeg i to trzeba będzie zgłaszać. Jest jeszcze na to czas i takie pisma pisać. 

Prosić o uwzględnienie w całym tym zapotrzebowaniu. Pani sołtys z Konar droga 

w sołectwie Wola Konarska – temat znam. Ta droga co roku jest remontowana, 

ona jest w stronę lasu, przychodzą mieszkańcy, którzy mają tam pola i na pewno 

będzie droga porównana. To samo ta droga na Modrzewie. Droga ta była 

zgłaszana gdy byłem tam u Was na spotkaniu w OSP. M.in. był poruszany 

problem tej drogi. Wspominali mieszkańcy. Myślę, że na pewno się tym 

zajmiemy. Trzeba ją odkrzaczyć. Odkrzaczane są sukcesywnie te drogi gminne, 

nawet jak łączą się z powiatowymi. Myślę, że uda nam się to też zrealizować. Pan 

sołtys z Kolonii Konary – wiata została zamontowana, podbudowę z kostki 

postaramy się zrobić jak tylko pogoda będzie sprzyjać. Jeśli chodzi o panią xxxx – 

pani xxxx dziękuję za dobre słowo.  

Pani xxxxx, - Proszę bardzo. Należy się to panu.  

Pan Wójt Goździewski, - Cieszę się, że jest takie dobre słowo jak każdemu 

urzędującemu Wójtowi. Dziękuję bardzo. Pan xxxxx – jeśli chodzi o oświatę, że 

nie było dyskusji to jeśli chodzi o oświatę gminną to ta oświata u nas miewa się 

dobrze. Nie przedstawiam Wam tam jakiś tabelek, nie jest ona moim konikiem 

tak jak poprzednio było. Nauczyciele są zadowoleni. Dofinansowanie jest takie 

jak wymusza ustawa, także ja nie sygnalizuję rewelacji, bo takich nie ma. 

Wszystko jest w dobrym porządku. Prosiłbym tu konkretnie wyjaśnić proszę 

Państwa. Jeśli mówicie o szkołach pan xxxx i pani xxxx proszę nie wprowadzać 

opinii publicznej w błąd proszę Państwa, bo to jest szkoła którą prowadzi powiat. 

To jest szkoła powiatu i jeśli pani chce ją przejąć to niech pani się uda do powiatu. 

Pamięta pani siostry zakonne chciały przejąć. W tej chwili na poprzedniej sesji 

byli przedstawiciele Fundacji Szlachetne Anioły i ono otwierają tu w tej szkole 

szkołę dla osób niepełnosprawnych.  

Pan xxxx, - Mogli. 

Pan Wójt Goździewski, - Mogli. Proszę pana był pan 8 lat Wójtem dlaczego pan 

nie przejął tej szkoły jak pan teraz jest mądry ?.  

Pan xxxxx, - Nie miałem takiej propozycji.  

Pan Wójt Goździewski, - Proszę pana cały czas propozycje były wysyłane. My się 

mocno zastanawiamy, bo to jest co roku kolejne 800 000 zł. Były rozmowy, 

negocjacje z Zarządem Powiatu. Chodziło o reorganizację tam pracowników, nie 
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zostały one podjęte przez dwa lata. Taka była rozmowa, że jeśli podejmą 

reorganizację w szkole jeśli chodzi o kadrę, zatrudnienie wtedy my podejmiemy 

działania, jakiekolwiek rozmowy. Ale takich działań nie było, teraz dopiero to 

było uczynione. W tej chwili proszę Państwa można pomyśleć. To zależy od 

Państwa radnych. Nie wiem jakie środki trzeba w tej chwili po reorganizacji 

dołożyć, ale poprzednio to było 700 000 czy 800 000 zł rocznie. Także to nie jest 

tak, że ktoś sobie przyjdzie i tak – przejmujemy cmentarz, przejmujemy szkołę, 

bo komuś się tak wydaje. Proszę Państwa za każdą decyzją idą pieniądze i to pani 

mówiła pani poddała tę propozycje, ale nie wskazała skąd pani weźmie pieniądze 

na to. Chyba nakapie nam z nieba. Jeśli chodzi o sprawy bezpieczeństwa rynek to 

proszę Państwa z tego co wiem po otworzeniu rynku wszyscy dziękowali mi za 

otwarcie tego rynku. Chyba nawet pan radny Bargiel, bo otworzył się rynek i dla 

mieszkańców i dla tych osób, które mają te działalności. A za poprzedniej władzy 

pamiętam były pisma, żeby udostępnić ten rynek i nawet w programie 

przedwyborczym obiecywałem, że rynek będzie otwarty i tak też się stało. I 

proszę Państwa, panie xxxxx ma pan subiektywne oceny. Wolno mieć panu takie 

zdanie, ale myślę, że większość ma inne zdanie.  

Pan xxxxx, - Do czasu wypadku jakiegoś, nieszczęścia. Wtedy zobaczymy co 

będzie.  

Pan Wójt Goździewski, - Jeśli chodzi o Komisję Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych to proszę Państwa jeśli jest taka Wasza decyzja, ale tylko Rady i 

jeśli Rada uwzględni głos jednego pana to możecie zażyczyć poprzez 

przewodniczącego, żeby ktoś z tej Komisji przyszedł i zreferował sprawy 

alkoholowe.  

Pan radny Mucha - Był na Komisji i złożył informację.  

Pan Wójt Goździewski, - Proszę na Komisji był, Państwo radni wszystko wiedzą.  

Pan xxxxx, - Ale my nie wiemy.  

Pan Wójt Goździewski, - Przecież dokładnie pan wie, że w trybie dostępu do 

informacji publicznej, bo pisze pan często to proszę napisać i udostępnimy 

wszystko.  

Pan xxxxx, - Zrobię na pewno to. Ile pieniędzy poszło na libacje alkoholowe ?.  

Pan Wójt Goździewski, - Sprawa śmietniska na ul. Sandomierskiej tak jak już 

mówiłem – kolejny raz dwa tygodnie temu zrobiłem zgłoszenie na policję. 

Sprawą zajęła się policja. Niech się policja tym zajmuje, szuka te osoby, które 

przywożą tam śmieci i ściga ich. Sam pojechałem i sam zgłosiłem na policję. Jeśli 
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chodzi o świetlice to radni się już wypowiedzieli. Proszę Państwa świetlica w 

Zakrzowie ma dofinansowanie około 300 000 zł. Pozostałe świetlice – czekaliśmy 

na jakieś środki, ale żeśmy się nie doczekali więc w tym roku postanowiliśmy w 

surowym stanie zrobić. Byłem na takim spotkaniu teraz, był dyrektor generalny 

ze środków unijnych i zapowiedział wprost, że środki infrastrukturalne będą 

mizerne w następnej perspektywie. Najprawdopodobniej Polska tych środków 

wiele nie otrzyma. Tak jak te dwie poprzednie perspektywy, ta pierwsza 

szczególnie perspektywa 2007 – 2013 było bardzo dużo tych pieniędzy, że gminy 

nie miały swoich środków, żeby to dofinansować, ta teraz obecna to już trzeba 

się mocno nagłówkować, żeby te środki pozyskać i w listach rankingowych się 

gdzieś znaleźć. Nie wiem czy wiecie, ale przy tych naborach na przykład powiem 

jest 30 000 000 zł a złożonych wniosków jest na 120 000 000 zł. Także trzeba się 

mocno nagłówkować, żeby wniosek zrobić i żeby ten wniosek przeszedł i 

otrzymać dofinansowanie. To są realne takie sprawy, które człowiek jeśli nie ma 

z tym do czynienia nie wie takich spraw. Pani xxxxx pewnie się doskonale 

orientuje, że są w tej chwili środki mocno ograniczone jeśli chodzi o 

infrastrukturą. Te, które możemy korzystamy i na ile pozwala nam budżet. Jeśli 

chodzi o kontenery proszę sobie podjechać i zobaczyć. To są nowiutkie 

kontenery, piękne, oko cieszy, sołtys z Przybysławic już robi otwarcie. 

Mieszkańcy się z całą pewnością cieszą. Jeśli chodzi o drogi to jesteście 

wprowadzani w błąd. Sam protokół to proszę Państwa to protokół, nie idzie za 

tym żaden pieniądz. Proszę Państwa te protokoły nic nie znaczą. Popatrzcie sobie 

na poprzednią kadencję, ja byłem radnym. Proszę Państwa myśmy dostawali 

200 000 zł – 300 000 zł na rok. To była bieda z nędzą. Wstyd było o tym mówić. 

Teraz mamy proszę Państwa ponad 1 000 000 zł co roku, 1 100 000 zł – 1 200 000 

zł, nie za rządów obecnych PiSu. Myśmy w pierwszym roku 2015 dostaliśmy 

blisko 1 500 000 zł jeszcze od poprzedniego rządu. Teraz po kolei deptam ścieżki 

po tom, żeby te pieniądze pozyskać dla gminy. A te protokoły proszę Państwa to 

leżały czasami kupę lat i guzik z tego wynikało. Radni mogą coś na ten temat 

powiedzieć, którzy byli w poprzedniej kadencji. Tylko nie trzeba bać się mówić 

prawdę. Prawda, a nie zakłamywać niektórych faktów.  

Pan xxxxx, - O czym ty chłopie mówisz.  

Pan Wójt Goździewski, - Proszę Państwa to są słowa prawdy. Czasami boli, ale 

tak jest.  

Pan xxxxx, - Jak nie miałbyś protokołu, to nie byłoby środków.  
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Pan Wójt Goździewski, - Dlatego mówię, przez dwa lata miałem około 25 czy 26 

protokołów i ja już sam bazuję na tych swoich. My niektóre protokoły 

aktualizujemy. Różne są sytuacje.  

Pan xxxxx, - Bo są wykończone praktycznie. Dwie drogi zostały.  

Pan Wójt Goździewski, - Proszę Państwa większość ja wykonałem.  

Pan xxxxx, - To brawo. 

Pan Wójt Goździewski, - Ale trzeba było na to środki.  

Pan xxxxx, - O matko.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Panie xxxx pan już zabierał głos, 

bardzo proszę nie przeszkadzać Wójtowi Goździewskiemu.  

Pan xxxxx, - Dobrze. 

Pan Wójt Goździewski, - I proszę Państwa teraz sprawa pani xxxx. Pani xxxx tu 

się uaktywniła, najprawdopodobniej po naszych różnych pismach, które 

wysłaliśmy. Chce w jakiś sposób wymusić na mnie różne sprawy czy nie. Nie 

wiem jak to jest. Zawsze przychodziła do mnie, rozmawialiśmy, ale w tej chwili 

no dobrze cieszę się, że i ten głos jest. Postaram się na ten głos odpowiedzieć. 

Szkoła ponad podstawowa – proszę panią była u mnie pani kilka razy, 

rozmawialiśmy na ten temat. Sam nawet pojechałem, były takie środki na szkoły 

branżowe, pojechałem do Zarządu Powiatu i pytałem czy są w stanie złożyć jakiś 

wniosek. Nie było żadnego ruchu. Czy ja mogę złożyć taki wniosek na szkołę, 

której nie mam ?. To jest pytanie. Jest ktoś kto odpowiada za mienie, kto ma 

jakiegoś dyrektora i ten ktoś powinien coś robić. Tak jak powiedziałem była 

mowa o restrukturyzacji zatrudnienia, nie zrobione było nic w tym kierunku. 

Przykro mi, ale radni chyba samo doszli do wniosku, że dokładając bez 

restrukturyzacji takie pieniądze przez trzy lata to jest 2 400 000 zł. Proszę 

Państwa rozmawialiśmy na te tematy. Prosiliśmy ich na przykład, żeby nam 

przekazali tę działkę na dole, ale też akurat nie chcieli nam przekazać akurat tego 

budynku. Taka jest sytuacja jaka jest proszę Państwa. Naboru niema, dzieci 

wyjeżdżają nie dlatego, że ja tu jestem Wójtem i obciąża się mnie 

odpowiedzialnością. Ktoś opowiada bzdury, szkoda to nawet dokumentować. 

Przede wszystkim każdy powinien popatrzeć na siebie i uderzyć się w pierś – 

gdzie jego dzieci poszły ?. Czy poszły poza granice Klimontowa czy tutaj dał do tej 

Naszej szkoły ?. Znam kilka takich przykładów, którzy zabierają na ten temat głos 

a ich dzieci rozeszły się po ościennych powiatach mimo, że ta szkoła cały czas 
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funkcjonuje i czeka na dzieci. Dlatego pani xxxxx tak jak mówiłem proszę nie 

wprowadzać w błąd mieszkańców, że gmina jest czemuś tu winna.  

Pani xxxxx, - Inicjatywa była, żeby władze gminy przejęły tę szkołę i wtedy miałby 

pan możliwości złożenia wniosku.  

Pan Wójt Goździewski, - Tak, tylko tak jak pani powiedziałem skąd pani weźmie 

na to pieniądze. Tak jak powiedziałem powiat nie podjął tych czynności. Gdybać 

to sobie można. W Chobrzanach w liceum jest tylko 8 osób.  

Pan xxxxx, - Niech będzie, ale jest.  

Pan Wójt Goździewski, - Kształcić to się trzeba kształcić. Z naszej strony na 

pewno były rozmowy prowadzone. Nie ma tutaj dokumentacji, nie prowadziłem 

tu dokumentacji z rozmów. Prosiliśmy, rozmawialiśmy i tak to proszę Państwa 

trwa, a tak jak przypomnę, wiecie Państwo radni w tym roku była zmiana szkół i 

musieliśmy naprawdę pogłówkować trochę jak to zrobić. Nauczycieli niektórych 

poprzerzucać, żeby Ci nasi nie stracili pracy. Wiecie dokładnie, że mieliśmy z tym 

problem i w miarę żeśmy się wywiązali. Nauczyciele pracują, dostali godziny, są 

różne inne zajęcia, także my to własne podwórko oświatowe 

zagospodarowaliśmy na piątkę. Może są tam jakieś jeszcze inne sprawy, ale 

myślę, że do rozwiązania. A Starostwo ma swoje sprawy, gdyby była inna polityka 

ta szkoła by była. Także proszę nie wprowadzać mieszkańców w błąd i 

opowiadać, że my jesteśmy za coś tam winni.  

Pan xxxxx, - Nie było panie Wójcie dyskusji.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Proszę nie przeszkadzać panu 

Wójtowi.  

Pan Wójt Goździewski, - Powiedziałem pani, jeśli będą konkretne deklaracje ze 

starostwa jeśli chodzi om restrukturyzację to może Rada podejmie decyzję i 

wtedy będziemy dyskutować. Sprawa Olbierzowic – wszystkiego w ciągu 

czterech lat nie da się zrobić. Niech pani wyciągnie z kieszeni 2 000 000 zł i 

będziemy remontować. Działania będą, może następna perspektywa. Myślę, że 

problemy będą nie tylko w Polsce, ale w całej Unii są z osobami starszymi i akurat 

to działanie akurat będzie bardziej wspierane, żeby kiedyś w przyszłości coś tam 

zrobić. Póki co jeśli pokażą się jakieś środki na pewno będziemy aplikować. Jeśli 

chodzi o kredyt - proszę panią sporządza pani różne wnioski o dofinansowania. 

Proszę panią gmina Klimontów, ma pani orientację jeśli chodzi o sprawy 

ekonomiczne, ma budżet 50 000 000 zł. Jak wszedłem na poprzednią kadencję 

było około dwudziestu kilku milionów. Kredytów mieliśmy szanowna Rado w 
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2015 r. jak tu przyszliśmy 9 450 000 zł. Jak by policzyć odsetki to by było ze 

13 000 000 zł. Tyle proszę Państwa mieliśmy na starcie. Spłacamy co roku po 1 

100 000 zł czyli przez 4 lata prawie 4 500 000 zł my jako Rada ciągle tylko 

spłacamy. Ciągną się proszę Państwa te ogony i spłacamy to wszystko, ale i 

robiliśmy do tej pory. W tej chwili jak tych naborów jest dosyć dużo, 20 000 000 

zł jest praktycznie inwestycji, to ok. 7 000 000 zł kredytu. Jak by tak skromnie 

policzyć dofinansowanie 50 na 50 to nasz wkład do tej powiedzmy dziesiątki, 

reszta to jeszcze trzeba gdzieś tam dołożyć, choć kredyt jest założony troszeczkę 

większy i to jest plan. Proszę Państwa co roku planowany był kredyt w zależności 

od tego jakie były inwestycje. Mówię o tej swojej kadencji, od 1 500 000 zł do 

2 500 000 zł. Ostatnio kredyt na 2017 r. był założony 2 500 000 zł. I co się stało z 

kredytem ?. Proszę Państwa przy tych wszystkich inwestycjach doszło 

dofinansowanie i co ?. Mamy z 2017 r. nadwyżkę 1 500 000 zł, czyli z tych 

prognoz naszych 2 500 000 zł kredytu zrobiło się 1 500 000 zł nadwyżki. I 

7 000 000 zł jest to duża suma, tak jak powiedziałem 4 5 00 000 zł my spłaciliśmy 

i teraz bierzemy tylko, że jak braliśmy budżet było 23 000 000 zł a teraz jest 

50 000 000 zł. Wskaźniki RIO nam zaopiniowało bardzo dobrze. Nie mamy 

kłopotów z płynnością finansową, tak jak np. inne gminy, które nie wypłacają 

dodatków do wynagrodzeń nauczycieli. Mówili o tym w Radio Kielce, Iwaniska 

nie wypłacają dodatków, bo nie mają. My mamy na wszystko pieniądze i w 

bardzo dobrej jesteśmy kondycji finansowej. Myślę, że bardzo dobrze czy ja, czy 

ktoś inny poradzą sobie z realizacją. Także na chłodno proszę sobie to 

przekalkulować zanim się coś mówi, albo wziąć budżet i przewertować te 

wszystkie dokumenty ekonomiczne jeśli chodzi o gminę Klimontów. Dziękuję 

bardzo.  

Pan xxxxx, - Pieniędzy doszło i można teraz rozdawać.  

Pan radny Rębacz, - Panie Wójcie ja wrócę do tej szkoły ponad gimnazjalnej 

dosłownie na chwilę. Cieszy mnie, że pan Wójt mówi, że można by jeszcze temat 

podjąć, należałoby podjąć. Sytuacja tam się zmieniła diametralnie. To już nie jest 

tam dopłata 800 000 zł, ponieważ ten duży budynek główny przejęło 

Stowarzyszenie Szlachetne Anioły i finansowanie z tego obiektu zejdzie. Jeżeli 

chodzi o restrukturyzację to ona została przeprowadzona. Tam pracuje parę osób 

na części etatu. Warto będzie podjąć rozmowy, bo sytuacja finansowa jest 

zupełnie inna. Byłem, rozmawiałem z tą panią prezes stowarzyszenia. Oni przejęli 

w zasadzie ten główny budynek bez pokoju nauczycielskiego, a szkoła ponad 

gimnazjalna mieściła by się w tym nowym wybudowanym obiekcie. Czyli już nie 

800 000 zł tylko jakieś szczątkowe koszty na pewno. I myślę, że w zespole ze 

szkołą podstawową mogłoby to funkcjonować powiedzmy po jednej klasie, tylko 
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kwestia tego naboru. Zrobić wszystko, żeby jednak ten nabór był i przynajmniej 

jedną klasę stworzyć. Tam są w tej chwili trzy klasy Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych. To na trzy klasy to nie są koszty kto wie jakie. Apeluję 

również do Rady, że wartałoby temat rzeczywiście podjąć i żebyśmy mogli szkołę 

przejąć już na zupełnie innych warunkach. Już tam nie ma przerostu nauczycieli, 

to jest już wszystko pozałatwiane.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady, - Dziękuję panu Rębaczowi. 

Problem zarówno z liceum jak i ze szkołą średnią czyli technikum, zawodową 

rozpoczął się już dawno kilka, kilkanaście lat temu gdy Wicestarostą był obecny 

poseł pan Marek Kwitek. Przyjeżdżał tu do nas m.in. na sesję pamiętam pod 

bankiem. Już wtedy były problemy z prześnieniem liceum. Młodzieży było bardzo 

dużo, ale ten regres zaczął się bardzo dawno temu. Nie wolno obarczać Wójta 

Goździewskiego, który jest 3,5 roku. To nie jest cukrowanie. On jest dobrym 

człowiekiem, dobrym Wójtem i panie Wójcie niech pan działa dalej dla dobra 

gminy. A byłemu panu Wójtowi xxxxx powiem – panie Wójcie xxxxx niech się pan 

o mnie tak bardzo nie martwi, nie troszczy, bo ja sobie w życiu radę dam. Wie 

pan dlaczego ?. Mam córkę, która mnie bardzo kocha.  

Pan xxxx, - Dziękuję za miłe słowa panie Piotrze.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady - I wice wersa.  

 

Do punktu 21 porządku obrad sesji 

Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 20 porządku obrad sesji. 

 

Do punktu 22 porządku obrad sesji 

Pan Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad, serdecznie podziękował wszystkim za uczestnictwo 
w niej i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Piotr Lipiec 


